



Oslospeiderne av Norges Speiderforbund

REFERAT ÅRSMØTE 2025

Det var 10 speidergrupper og 36 deltakere til stede, inkludert kretsstyret og kretssekretær. Kretsleder og ordstyrer ønsket alle velkommen.

1. Konstituering

1.1. Godkjenning av innkalling

Akklamasjon

1.2. Godkjenning av representanter

Akklamasjon

1.3. Valg av ordstyrer og bisitter

1.3.1. Ordstyrer er Lauritz Johan Eikli Rygh

1.3.2. Bisitter er Simen Halderaker Husby

1.4. Valg av referenter

1.4.1. Referent er kretssekretær Anne Catrine Asak

1.5. Valg av tellekorps

1.5.1. Roy Martinsen, Haugerud speidergruppe

1.5.2. Ragnhild Pihl-Konstad, 41. Longship Group, Oslo Ullevål speidergr

1.6. Godkjenning av sakliste

Akklamasjon

1.7. Godkjenning av forretningsorden

Akklamasjon

1.8. Valg av to medlemmer til å undertegne protokoll

1.8.1. Michel Heeremans, 17. Oslo Kampianerne speidergruppe

1.8.2. Solrun Vannes, Oslo FA 3. korps

2. Årsrapport 2024 v/Kretssekretær Anne Catrine Asak

Her følger en kort oppsummering fra årsrapporten som ble presentert under årsmøtet.

Kretsstyret og deres arbeid: Det ble valgt inn et nytt kretsstyre på ekstraordinært kretsting i januar. Foruten kretsleder og visekretsleder, ble det valgt inn fire styremedlemmer. To av disse forsvant i august og september og ble erstattet av to nye på halvårsmøtet i november. Kretsstyret består nå av Simen, Kasper, Einar, Marie, Lauritz og Ursi.

Av terminfestede arrangementer, så ble fem avlyst, dette var alle kurs. Dette skyldes at det ikke var nok ledertrenere til å gjennomføre. Leder Kjetil Willander ga seg i august etter mange års god innsats. Kretsen arrangerte lederstart del 1 og 2 i oktober og november. Kretsen har jobbet med nye løsninger på kurs og har mer om dette på dagens årsmøte. Av ledersamlinger ble det foruten ekstraordinært kretsting, årsmøte og halvårsmøte, arrangert en gruppeledersamling samt en markering av Oslospeidernes 20 års jubileum i 2024. Grønt kull fra 7. Oslo Kanaljene vant Ridderlansen & Ridderturneringen. I kretskonkurransen vant patrulje Ørret fra 1. Haugerud. Oter og Ulv fra 7. Oslo Kanaljene ble beste patrulje fra Oslospeiderne i NM på en delt 7.plass. To representanter fra kretsstyret deltok på KL/KS i mars og fire valgte delegater deltok på Speidertinget i november. Det var ingen felles leir i 2024. Noen speidergrupper arrangerte egen leir alene eller i samarbeid med andre speidergrupper. Speiderhytteturen ble avholdt helgen 12-13 oktober. Det var det 42 hytter med, hvorav tre av hyttene var nye i år. Kretsstyret jobber med å få andre til å overta arrangementet, da det ikke lenger bør være en del av vårt regnskap på grunn av dagens omfang og utstrekning. Det ble i 2024 dannet et nytt roverombud i kretsen. Oslospeiderne er aktive på facebook, instagram og på egne nyhetssider. Kretsstyret har i 2024 gjort en meget god jobb med å promotere Oslospeiderne i sosiale medier.

Medlemsutvikling: Det har vært en liten oppgang i medlemstall i både totale og for medlemmer under 26 år sammenlignet med 2023. En ny speidergruppe ble registrert i 2024.

Eiendommer: På Blåhaug var antall bookinger på Blåhaug i 2024 utgjorde 92. Av disse var det et dagsopphold og to døgn til Speiderhytteturen som ikke ble belastet. Totalt utgjorde det 16 færre overnattingsdøgn enn i 2023. Av disse var det 7 færre interne og 8 færre eksterne. Nedgangen på eksterne skyldes trolig at leie i ferier falt bort (5 færre i juni), mens nedgangen på interne overnattingsdøgn nok er litt tilfeldig. På Krakos var det 162 bookinger i 2024. Av disse var det tre dagsopphold og to døgn til Ridderturnering som ikke ble belastet. Av disse var det 8 flere interne og 30 flere eksterne overnattingsdøgn enn i 2023. For første gang på flere år har Krakos økt mer i antall overnattingsdøgn enn Blåhaug og dermed også mer i inntekt. Krakos hadde dermed det minste underskuddet siden 2014, med kun 4076,- i minus.

Økonomi: Regnskapet er gjort opp med et overskudd på kr. 92.585,- for 2024. Det ble et underskudd for «drift» kr. -43.646,-, men et overskudd på kr. 76.128,- for speiderhyttene totalt. Diverse renteinntekter utgjorde avrundet kr. 110.552,- mot kr. 32.555,- i fjor.

Ellers så har Oslospeiderne markert seg flere ganger i diverse lokalaviser og det vi fant av artikler kan dere lese i årsrapporten.

Det var ingen spørsmål eller kommentarer til årsrapporten.

Årsrapporten for 2024 er godkjent med akklamasjon.

3. Regnskap og noter 2024 v/økonomiansvarlig Kasper Storm Hanssen

For alle tall i regnskapet vises det til utsendte sakspapirer. Totalregnskapet viser som nevnt et overskudd på kr. 92.585,- og et underskudd for «drift» på kr. -43.646,- for 2024. I forkant av årsmøtet, så har kretssekretær satt opp resultatrapport og budsjett i en oversikt, slik det har blitt forespurt på tidligere kretsting. Dette ble presentert til de tilstedeværende. I 2024 hadde vi litt høyere inntekter da drifttilskuddet økte med litt over 100.000,-. Moms-kompensasjonen gikk noe ned sammenlignet med 2023, det ble derfor også budsjettet med lavere inntekter her. Største avvik fra budsjettet finner vi på småspeiderarrangementer og kontorkostnader.

175: Kan dere forklare nærmere sammenhengen mellom resultatrappen i sakspapirene og oppsettet dere viser her med “regnskap mot budsjett”?

Kretssekretær: Ja, resultatrappen i sakspapirene viser totalregnskapet, det vil si både driftsregnskapet og hytteregnskapet samlet. Budsjettet er alltid blitt presentert med driftsregnskap og hytteregnskap hver for seg. Oversikten “regnskap mot budsjett” baserer seg dermed på dette oppsettet. Presentasjon av “regnskap mot budsjett” blir sendt ut sammen med referat fra kretstinget.

Årsregnskapet for 2024 er godkjent med akklamasjon.

4. Innkomne forslag

4.1. Forslag til hederstegn for Oslospeiderne v/Kasper Storm Hanssen

Oslospeiderne ønsker å opprette et eget hederstegn og legge dette inn som en egen vedtekt. [Dere kan lese hele forslaget til vedtaket her!](#)

Oslospeiderne ønsker å gi en oppmerksomhet til de som har bidratt mye i speidergruppene på kretsens nivå, enten via store prosjekter som har krevd mye av enkeltressurser eller over lengre tid. Kretsstyret har derfor satt opp et vedtaksforslag, hvor formålet, hvem som kan gjøre det og hvem som ikke kan motta hedersprisen er beskrevet. Styret, ansatte eller andre som har roller og verv for kretsstyret kan ikke motta hedersprisen. Prisen er tenkt som en oppmerksomhet med en liten gave som tillegg. Det er feil i punkt 3, der kretstinget skal rettes til kretsstyret, kretsstyret ber kretstinget om et endringsforslag på teksten, slik at vedtaket kan godkjennes.

116: Jeg har tidligere mottatt et hederstegn fra Oslospeiderne som var en pin med speiderlilje, dette var mens Heidi var kretsleder. Hvis det skal opprettes en hederspris, må det i så fall spesifiseres at denne erstatter den gamle prisen.

Kasper: Vi har lett etter dokumentasjon på om vi har hatt en slik pris tidligere, men vi har ikke funnet noe. Den har ikke vært omtalt i vedtektene noen gang, så derfor ønsker vi å få en slik pris inn i vedtektene.

Endringsforslag innkommet: Kretstinget endrer ordlyd fra Kretstinget til Kretstyret i punkt tre. Riktig formulering blir da: (3) Medlemmer av kretsstyret eller kretsens funksjoner kan ikke tildeles dette hederstegnet før vervet eller stillingen er fratrådt.

Ordstyrer: Da stemmer vi over vedteksendringen med endringsforslaget.

Vedteksendringen med endringsforslaget ble vedtatt med flest stemmer.

5. Valg

5.1. Valg av vara til kretsstyret v/*Lauritz Johan Eikli Rygh og Simen Halderaker Husby*

Ingen meldte seg som vara til kretsstyret

5.2. Kandidater til valgkomite v/*Lauritz Johan Eikli Rygh og Simen Halderaker Husby*

Kandidater til valgkomiteen velges for to år av gangen og må bestå av minst to personer. Til høsten er kretsleder, visekretsleder og to styremedlemmer på valg. Michel Heeremans fra 17. Oslo og Roy Martinsen fra Haugerud meldte seg som kandidater til valgkomiteen.

170: Jeg foreslår et benkeforslag, der kretsstyret pålegger speidergrupper å stille med kandidater. Man kan sette opp en valgkomité med for eksempel fire personer og at kandidater til valgkomiteen kan gå på rundgang mellom speidergruppene. Det er en fordel at medlemmene kommer fra forskjellige deler av byen, slik at man har litt ulike nettverk. Det er jo lettere hvis man kjenner noen eller kjenner noen som kjenner noen andre.

Visekretsleder: Benkeforslaget kan først stemmes over ved neste kretsting, grunnet at man i dette tilfellet må inn med en vedtektsendring.

Michel Heeremans fra 17. Oslo speidergruppe og Roy Martinsen fra Haugerud speidergruppe ble enstemmig valgt inn som medlemmer av en ny valgkomité.

6. Orienteringssaker:

6.1. Informasjon fra Forbundskontoret v/*Silje Kroken og Helene Hagen*

Vi kommer fra Forbundskontoret, vi jobber primært med internkommunikasjon. I år er det jo friluftslivets år, så det vi vil snakke om er at vi har en kommunikasjonsstrategi som sier at vi har lyst til å vise frem barn i aktivitet som viser frem ekte eventyr. Vi har lyst til å komme på besøk til dere for å vise frem alt det bra dere holder på med. Jeg vet at magien skjer på de helt vanlige speidermøtene når man griller marshmallows. Dette kan man ikke «stage» på et opptak, derfor ønsker vi å komme på besøk til dere. Vi må vite om dere er interessert og når dere har møter. Vi har siktet oss inn på besøk en gang i måneden og vi kommer også til å høre med andre kretser i nærheten om deres speidergrupper ønsker å være med. Vi håper at dere er interessert for å få oss på besøk, vi lover å være diskrete når vi kommer, slik at vi ikke forstyrrer.

Vi har lyst til å vise frem hvor gøy speiding er og hvor viktig samfunnsoppdrag som speideren faktisk gjør. Samtidig må vi huske på at det er barn og unge og det er personvern som vi må ivareta, så det er bedre at vi får inn interesser fra grupper som kanskje kunne tenkt seg å vise seg frem i sosiale medier og andre steder. Det kan hende det er mange som ikke har lyst eller som ikke har godkjenning i Min Speiding til bildebruk. Det vet vi at det er ganske mange medlemmer som har. Vi tror vi kan finne en god løsning ved å snakke sammen, slik at det ikke blir forstyrrende for de som ikke har lyst til å bli tatt bilde av eller foreldrene ikke tillater det. Det viktigste er hensynet til barnet. Vi håper likevel å få laget masse godt innhold og få til å lage søte filmer. Vi har lyst til å ta fine bilder og hvis dere trenger et ekstra sett med hender så kan vi kan hjelpe dere hvis det skulle være behov for det. Dette er ikke blitt gjort tidligere, så vi håper dere har tro på konseptet og at dere ønsker å få besøk av oss. [Ta kontakt med oss her!](#)

6.2. Informasjon om Frilager v/Heidi Hopstock og Fred Gjestad

Frilager er en fantastisk god utlånsordning. Det handler om at dere kan slippe å tørke, vedlikeholde og oppbevare utstyret deres. I tillegg kan dere låne andre grupper til utstyr, DNT sitt utstyr og friluftsrådene sitt utstyr. Dere får utstyret levert ut dit speidergruppen ønsker. Dette er den fjerde Frilager som opprettes i Norge, fra før finnes de i Haugesund, Nord-Jæren og i Bergen. Dette er det første Frilager på Østlandet. Det er tre speiderkretser i Oslo og Akershus som er med i tillegg til DNT Oslo og to friluftsråd; Oslo Omland og Oslofjordens friluftsråd. Det viktigste med dette betyr at det er mye utstyr som alle kan benytte. Oslo og Akershus er vårt nedslagsfelt.

Vi samler inn utstyr fra de som har utstyr og driver lager og logistikk for dere. Dere får oversikt over hva dere har, og dere kan levere inn f.eks. våte telt som blir tørket, reparert og oppbevart til neste gang dere trenger det. Vi sørger også for at utstyret er komplett til enhver tid. Mange barneskoler og ungdomsskoler har ikke tilgang til utstyr, så målet er at de kan få tilgang til å bruke utstyret når dere ikke bruker det. Vi må hjelpe barn og unge ut, vi må ha veiledere, det er jo derfor vi har Peff`er, Troppsledere og Roverlagsledere, nettopp for å hjelpe og gi kompetanse. På bakgrunn av dette har vi tro på utstyr til turledere, så vi vil kunne få flere ut på tur. Skolene betaler for å bruke utstyret. Man mister ikke utstyret sitt, man eier det fortsatt, men du slipper å ta vare på det og betalingen for det er at andre får lov til å bruke det når du ikke bruker det selv. Når det gjelder slitasje så hjelper vi til med søknader, slik at utstyret blir byttet ut og fornyet.

Det er ikke nødvendig at mange har masse utstyr, alle behøver ikke å ha hver sin kanohegger og det er ikke alle som har plass til å lagre en kanohegger eller ti telt. Slik det fungerer på Jæren og slik vi skal prøve å få det til her, er at man skal kunne gå inn på nett to dager før et møte og si at man trenger to kanoer, 12 redningsvester, 10 jakker, 3 soveposer og 2 telt og få dette levert ferdig dit man ønsker å starte turen. Klær er også en stor del av sortimentet og gjør at man kan få med de som vanligvis ikke kan få vært med på aktiviteter. Det utstyret som man trenger hver måned eller sjeldnere kan man levere inn, det kan hende man trenger to stormkjøkken på speiderhuset, men det er ikke sikkert man trenger resten av utstyret. Da kan man beholde det man trenger på de ukentlige møtene, så kan man levere inn resten og få det levert når man trenger det. For eksempel har vi lagret teltene som de brukte under Rowerway som hotelt.

Det utvikles nå en bookingløsning der de som eier utstyret vil ha førsteprioritet og det er kun dere som eiere som vil se hva slags utstyr dere har. Andre som ønsker å låne utstyr må vente til utstyret er ledig. Det er tenkt at du som utstyrseier kan booke utstyret ni måneder frem i tid, mens gjestebbrukere kanskje kan booke tre måneder frem i tid. Bookingløsningen er ikke helt ferdig, så detaljer her er det vanskelig å gå inn på nåværende tidspunkt. Vi er ikke helt klare til å ta imot utstyr helt enda, men det kommer og det er viktig at dere får god informasjon om det slik som dette. Vi regner med å være i drift i løpet av neste år og at vi da kan tilby en bookingløsning som er god. Grunnen til at vi ikke kan bruke eksisterende bookingløsning, er rett og slett at den ikke tåler det besøket som vil komme. Derfor utvikles det nå en ny bookingløsning som alle de andre Frilager-stedene skal over på sikt. Bua finnes i dag som en slik ordning for privatpersoner, mens Frilager er tenkt som en ordning for turledere og speiderledere for å kunne gå inn å låne utstyr. Vi er i god dialog med Bua og ser på muligheter for å samkjøre og samarbeide med disse.

Det dere kan starte med å tenke på er hva dere har av utstyr som dere kunne tenke dere at Frilager kunne ta over lagringen for. Ordningen finansieres gjennom støtte fra SR Bank og Sparebankstiftelsen DNB de første årene, deretter ønskes det en modell der kommunene er med å bidra. På grunn av dette er skoler og barnehager en viktig del av ordningen. Kommunene er allerede med på ordningen i de områder der Frilager allerede finnes. Så langt har vi snakket med Oslo kommune og Asker kommune og det er interesse for konseptet og det virker som de ønsker å være med. Asker kommune skal være med på en befaring til Nord-Jæren, slik at signalene er gode, men det er en del byråkratisk arbeid som gjenstår, med å komme med i budsjetter osv. Men før vi skal spørre om penger, ønsker vi å vise at vi har et konsept som fungerer.

Målet er at vi i løpet av høsten tar kontakt med speidergrupper for å høre hva dere ønsker å ha med av utstyr inn i denne ordningen, samt å lande lokasjon for lageret og hvor det skal ligge.

6.3. Oslospeidernes strategi og rutiner, arbeid og status v/Simen Halderaker Husby

Kretsstyret satt i helgen sammen for å se på rutiner for Oslospeiderene og begynte å se på strategien for kretsen de neste årene. Vi ønsker mest å orientere om at vi har startet opp med dette arbeidet og at hvis noen speidergrupper har innspill på dette, så send kretsstyret en mail om det. Målet er å kunne legge frem en strategi til høsten, samt en arbeidsplan for kretsen i årene fremover. Strategien vår kommer til å ta utgangspunkt i NSF sin strategi.

6.4. Informasjon om etablering av økonomikomite v/Kasper Storm Hanssen

Som en del av det vi ønsker å få til i kretsen fremover, så ønsker vi å etablere en økonomikomite for å arbeide med økonomien til kretsen fremover. Det var et innspill på forrige kretsting om at en slik komite er noe dere kunne være interessert i å være med på, som gjør at vi foreslår dette. Tanken er å få flere øyne på tallene og flere til å komme med konstruktive forslag til måter kretsen kan klare å få budsjetter til å gå i null og regnskap i pluss. Vi ser for oss at det ikke er behov for så mange møter i året, kanskje to holder. Konsekvensene på at vi ikke får snudd tendensen med stadige underskudd er flere, for eksempel kan støtte til arrangementer og turer måtte begrenses. Da må speidergruppene enten godta mindre i støtte fra kretsen, eller så må medlemmer betale egenandeler for å kunne være med på ting. Vi kommer til å sende ut informasjon til gruppene om dette, slik at de som er interessert får greie på muligheten og kan melde seg til en slik komite.

6.5. Begrenset budsjett på kurs i regi av andre kretser v/Kasper Storm Hanssen

Kretsen har opplevd å få tilsendt krav om refusjon på kurs i regi av andre kretser, uten at det har vært søkt om dette på forhånd. Det er derfor viktig å presisere at alle kurs i regi av andre kretser kan bli dekket, men da må kretsen få inn en søknad eller forespørsel om dette på forhånd. Mottar ikke kretsen søknad, så vil deltakere risikere å få nei ved refusjon av sine kostnader. Dette har selvfølgelig med økonomien å gjøre og ikke fordi vi er vrang.

7. Diskusjonssaker

7.1. Kurs 2024, hvordan få det til i år og i årene fremover?

Etter at terminlisten ble vedtatt, så har kretsstyret jobbet med å få med folk til å arrangere kurs. Haugerud speidergruppe har meldt seg til å arrangere Peff-kurs i samarbeid med ledertrener. Det blir dermed et Peff-kurs i regi av kretsen i år i første omgang. Kretsen vil ta en evaluering av kurset etter det er gjennomført og se på om det er mulig å få til Trinn-kurs i år eller senere, med den nye måten å organisere kurs på. Det blir også satt opp et lederstart-kurs før sommeren. Det anbefales også å følge med på kurs i regi av andre kretser via deres nettsider.

170: Har vi representanter for ledertrenerne her i dag og har vi en ledertrenerpatrulje?

Kretsleder: Nei, det er ingen representert her i dag og ledertrenerpatruljen er per dags dato oppløst etter at ansvarlig leder trakk seg. Det er en ny organisering som må på plass.

170: Det finnes en god del ledertrenere i Oslospeiderne, jeg er jo en av dem, men har ikke mulighet til å bli med i en patrulje, da jeg er frivillig på flere andre områder. Det er kretsstyret sitt ansvar og få ledertrening opp igjen, for det er noe kretsen vil kunne lide for lenge hvis ikke det kommer på plass. Det har også vært snakk om et regionalt ledertreningssamarbeid, så det må jo være noen som holder i dette?

100: Finnes det en oversikt over de ledertrenerne vi har? Kanskje det går an å hanke inn igjen andre til å bli med i en ny ledertreningspatrulje?

Kretssekretær: Ja, vi har tatt ut liste fra Min Speiding over de som er registrert som ledertrenere, det er 12 registrerte ledertrenere totalt. Av disse var fire i forrige patrulje, men selv om de gikk ut så har de sagt seg villige til å kunne være med på kurs, hvis noen andre arrangerer. Av de andre bortsett fra delegat 170, så er det seks gjenværende ledertrenere, hvorav en ikke er tilknyttet en speidergruppe og en annen trolig ikke har kapasitet på grunn av andre store frivillige verv.

170: Alternativet er jo å delta på kurs i regi av andre kretser, men det beste hadde vært om kretsen hadde greid å få liv i en ny patrulje. De som er registrert ledertrenere burde i hvert fall kontaktes for å høre om de kan stille enten som hjelp eller som medlemmer i en ny patrulje.

Kretsleder: Vi vil ta med oss innspillene i arbeidet videre.

7.2. Leir i år og i årene som kommer

Det er bare to år til vi skal ha kretsleir eller regionsleir og vi vil derfor høre hva de fremmøtte i dag kunne ønske seg. Det er allerede snakk om at Follo og Østfold skal ha en egen leir. På forrige regionleir så var utfordringen å få en til å ta hovedansvaret for koordinering av leiren.

16: Hvem tenker man å ha en regionleir sammen med?

Kretsleder: I hvert fall burde Romerike være aktuelle, da vi var sammen siste regionleir.

175: Finnes det en evaluering av forrige regionleir?

170: Det er ikke jeg som har ansvaret for denne evalueringen, men jeg vet at den er blitt brukt i planleggingsfasen av landsleiren i år.

116: Tenker regionleir er best og forhåpentligvis får vi med oss noen til å samarbeide med, om planlegging og koordinering.

Ordstyrer: Det høres ut som regionleir er mest ønsket av de som er her i dag.

Kretsleder: Det er viktig å påpeke at kretsen ikke vil klare å bidra inn i en regionleir alene, vi har behov for at speidergruppene melder seg på og bidrar med ledere og ansvarlige.

8. Eventuelt

Kretskonk-patrulje: Kretstyret informerer om at kretskonkurranse-patruljen nå er operativ og vil bistå årets konkurranse. Den består av to medlemmer fra 7. Oslo Kanaljene speidergruppe og ett medlem fra Bøler speidergruppe.

Peff-patrulje: Aurora Svejer og Henny Mørk Halvorsen fra 41. Longship Group Oslo Ullevål speidergruppe har ambisjoner om å danne en patrulje for Peffer. De ønsker å få til sosiale arrangementer for Peffer i Oslospeiderne. De ønsker seg innspill til forslag på ting Peffene ønsker å gjøre og de ønsker også at Peffer fra andre speidergrupper melder seg til å være med i patruljen. For å få kontakt med Aurora eller Henny, så kan dere sende en e-post til kontoret eller til kretsstyret, så kan de videreformidle dette.

Operasjon Ved: Gunnar Isachsen er gammel Kjelsåsspeider og driver nå "Operasjon ved". Dette er et tiltak for at eldre og trengende kan få tilkjørt og båret inn ved til seg. Veden blir produsert på dagtid gjennom hele året. De trenger nye frivillige til å få kjørt ut veden i tiltaket. Det må være en person som kan kjøre en liten lastebil eller en større lastebil samt tre personer som orker å bære en sekk med ved inn til folk. De må kunne møte tre ganger før jul og tre ganger etter jul. Oppmøte er klokken 1800 på Etterstadsletta. Det tar ca 2-3 timer å gjøre jobben. Vi har fått frivillige fra to speidergrupper allerede, men vi trenger litt flere. De ønsker å få med flere speidergrupper og håper at noen vil ta kontakt via e-post til: post@operasjonved.no

Landsleir: Hvis det er speidergrupper som ikke har fått nyhetsbrev fra landsleiren med informasjon om transportmuligheter og annet, [så ligger disse på nettsiden her!](#)

Nye leiepriser på kretsens hytter: Nye priser på leie av Oslospeidernes hytter. Kretsen kommer til å innføre en speiderpris som skal gjelde for alle speidere. Alle andre vil fortsatt måtte betale dagens satser under "Priser andre". Oslospeiderne vil få 30% rabatt på speiderpris, noe som gjør at prisene for speidergruppene vil gå opp litt, men ikke mye. Når vi har prisene klare, vil dere få informasjon om dette på e-post.

Oslospeidernes jubileum: Dato for arrangementet blir 24. mai Vi håper og tror at vi kan få lov til å være i Frognerparken. Dere får informasjon og detaljer om arrangementet så fort det er klart.

Kretstinget heves

Protokollunderskrifter

Michel Heeremans
17. Oslo Kampianerne speidergruppe



Solrun Vannes
Oslo FA 3. korps speidergruppe

